
Bestyrelsesmøde 6. april 2025 
Tilstede: Sanne, Annie, Kamilla, Mariann, Lea, Andreas, Lise, Maja, Tania 
Referent: Lea 
 
Gennemgang af forretningsorden 

- Forretningsordenen forbliver som den er og er godkendt af alle 
bestyrelsesmedlemmer 

Genforhandling af kontrakt med Vilhelmsborg 
- Vi er ikke i mål med forhandlingerne af den nye kontrakt, så den kører fortsat på den 

gamle kontrakt 
Fondsmidler 

- Vi har fondsmidler til rådighed fra Aarhus Ridefond samt et beløb på 150.000 fra 
Salling Fonden til rådighed, som skal bruges på forskønnelse og forbedringer på 
Vilhelmsborg 

- De 150.000 fra Sallingfonden er øremærket til at få flyttet vandposten ved Nis 
Valdemar-hallen samt at få ny belægning på vejen, som går fra Rød Hal og hele 
vejen op forbi udeboksene 

- Beløbet fra Aarhus Ridefond skal bruges på øvrige forbedringer 
- Der er nedsat en arbejdsgruppe mellem Vilhelmsborg og AAR til at prioritere og 

igangsætte tiltagene. Fra Aarhus Rideklub er Sanne Nielsen og Lea Thybo 
repræsenteret.  

Ormestrategi 
- Vi havde blodorm i besætningen for et år siden, og alle heste har derfor fået kur forår 

og efterår sidste år - her var anbefalingen at hele bestanden skulle have kur 2 gange 
årligt forår og efterår 

- Der er imidlertid kommet nye anbefalinger vedr. blodorm, så der igen skal tages 
gødningsprøver 

- Personalet sørger for, at de bliver taget 
Springundervisning 

- Der er blevet spurgt til ekstra underviser i springning. Der er flere udfordringer i at 
have en fast ekstra underviser i springning - heriblandt at vi ikke har faciliteter (og 
måske heller ikke ryttere) til det 

- Ida underviser i springning hver onsdag, her kan man arrangere undervisning i spring 
- Nogle medlemmer har foreslået at etablere et springudvalg som kan stå for at 

arrangere kurser og andet relateret til spring - bestyrelsen bakker op 
Miljøtilsynet 

- Der kommer kontrolbesøg fra Miljøtilsynet den 11. april  
- Der er kommet en henstilling på, at møddingen skal være overdækket med 

presenning. Det er igangsat. 
Økonomi 

- Balancen er gennemgået 
- Der er gennemført en del nye tiltag på det seneste, som vi holder øje med 

- Vi kan blandt andet se på beholdningen, at der bliver brugt mindre wrap, 
hvilket vil kunne ses økonomisk senere på året 

Hestevelfærd 



- I anledning af sommertid, er den første foldindluk klokken 11.00 flyttet til klokken 
12.00 

Herpesudbrud 
- Rideskolen bliver lukket frem til påske, hvor der bliver taget stilling til, om det kan 

forsvares at åbne igen - og med hvike forholdsregler 
- Foldordning 

- Personalet deler sig, så det er bestemte personer der håndterer bestemte 
heste 

- Hvis man selv har mulighed for at lukke ud og ind - eller eventuelt kun én vej, 
anbefaler vi, at man gør det. Det begrænser risikoen for smitte. 

- Da indluk vil blive foretaget af det fastansatte personale, vil det være mellem 
14 og 15 og ikke mellem 14.30 og 16.00 som normalt. 

Eventuelt 
- Sandfoldene trænger til en kærlig hånd. Der skal fyldes nyt sand på, og flere led 

trænger til udskiftning. Personalet sørger for, at det bliver gjort. 
 
 
Dato for næste møde: 11. maj klokken 10.00 
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